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………………………………………………… ………………………………………………. 

Jutta Askergren  Kerstina Appel                                                      

 
Närvarande ledamöter: SPF Jutta Askergren              

  SPF Viveca Sarman                                                                        

  SPF Margareta Thörnblom 

                                                SPF                Claes Hagwall 

  PRO                Ulla Bowallius 

 
Närvarande ersättare: PRO                Ingrid Stockman     

                                                SPF                Ulla Löfberg                                              

SPF                 Yvonne Wendt 

  SPF                 Arne Clevestam                                      

                        SPF Kerstin Appel  

   
Föredragande tjänsteman: Marianne Snell ( § 5, 6) 

    

 ____________________________________________________________________________  

 

 
§ 1. Val av protokolljusterare 

       Pensionärsrådet beslutade att Jutta Askergren och Kerstin Appel justerar dagens    

       protokoll. 

 
§ 2.  Tid för protokolljustering 

         Pensionärsrådet beslutade att protokollet ska justeras den 12 november kl. 10.00  

 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2008-10-13 

        Föregående sammanträdesprotokoll läggs till handlingarna. 

 
§ 4.  Information om kostprojektet 

        Östermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd fick information av Erik Eriksson som är 

        anställd som kock i kostprojektet för äldreomsorgen. Erik arbetar tillsamman i kostprojektet  

        med dietisten Ingrid Keski Säppele. 

        Projektets namn är ”maten i fokus” och syftet med projektet är bland annat att  

       utbilda personalen som är anställd inom äldreomsorgen. Personalen har utbildats i enklare  

       matlagning, livsmedelshygien, måltidsordning och arbetsplanering. 

 

     I Engelbrektsskolans hemkunskapskök har Erik Eriksson erbjudit de äldre inom 

     stadsdelen att gå matlagningskurser. Deltagarna har indelats i två grupper. 

     I den ena gruppen har ingått sex män och i denna andra gruppen nio kvinnor. De har 

     under kurstiden givits möjlighet att laga sina favoriträtter och fått tagit del av så många 
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     tillagningsmetoder som möjligt. 

 

     De äldre har själva betalat maten till ett självkostnadspris på 50-60 kronor per kurstillfälle och 

     haft möjlighet att ta med sig en matlåda hem. Matlagningskursen för de äldre har avslutats  

     med en gemensam måltid.  

     Kostprojektet kommer att fortsätta under 2009. 

         
§ 5. Ärenden till stadsdelsnämnden 

   -  Verksamhetsplan 2009 

    Stadsdelsnämndens pensionärsråd har fått tagit del av verksamhetsplanen för 2009 

    gällande Östermalms stadsdelsnämnd och de ställer sig positiva till denna och stöder 

    förvaltningen i arbetet. 

 

-   Anmälan av redovisning av Östermalms stadsdelsnämnds egenkontroll av hälso- och  

    sjukvård 

      Pensionärsrådet har tagit del av Socialstyrelsens tillsyn av Östermalms stadsdels- 

      nämnds egenkontroll av hälso- och sjukvård samt stadsdelsnämndens yttrande till 

      Socialstyrelsen. Stadsdelsnämndens pensionärsråd anser att svaren kunde ha  

      konkretiserats mera. 

 

  -  Granskning av Paraplysystemets applikation ParaSol 

    Stadsdelsnämndens pensionärsråd har tagit del av granskningen av Paraplysystemets 

    applikation ParaSol. Pensionärsrådet anser att det är viktigt att datasystemet är  

    integritetsskyddande och användarvänligt. 
 

          § 6.  Rapport från vård och omsorgsboenden 

      Ulla Löfberg har varit på förtroenderåd på Rio Servicehus och hon har tagit del olika  

      synpunkter gällande verksamheten.  

 

      Arne Clevestam har haft telefonkontakt med Kattrumpstullens vård och omsorgsboende. Han 

      informerade om att Karin Magnusson har slutat som enhetschef och att Tuula Roussos är den 

      nya enhetschefen på Kattrumpstullens vård och omsorgsboende. 

      Arne Clevestam informerade även om att Kattrumpstullens vård och omsorgsboende kommer att 

       ha öppen verksamhet till de äldre som bor i området.        

 
      § 7.  Övriga frågor 

      Ulla Löfberg informerade om att hon och Viveca Sarman har varit på träffpunkten på  

       Rio Servicehus. De kommer att träffas på träffpunkten varannan torsdag. 

   

       Lokalen har även har fått en stor platt-tv och man har utrustat lokalen med hörsel- 

       slinga. 

 

      Till nästa sammanträde önskar pensionärsrådet få ta del av avslagsstatistiken gällande 

      särkskilt boende, korttidsboende samt hemtjänst.       

                 

              Sekreterare 

              Helén Engberg 
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